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Кошаркаши Борац Нектара Бањалука вечерас ће, у дворани "Борик" (почетак од 19
часова), одиграти против Слобода Дите четвртфинални меч Купа БиХ. Бањалучани с
оптимизмом дочекују овај сусрет, чији ће се побједник пласирати на финални турнир
најмасовнијег такмичења. Тренер "пивара" Слободан Николић каже да ће ова утакмица
за његов тим бити мини-тест.

      

- Слобода је јак противник и екипа из велике четворке у првенству БиХ, заједно са
Широким, Босном и Игокеом. Међутим, мислим да можемо да се носимо с њима. Без
обзира на пораз у финалу Купа Републике Српске од Славије, желимо да се
пласирамо на финални турнир Купа БиХ. Побједа би била лијеп стимуланс за даље
- рекао је Николић.

  

У редовима Бањалучана свјесни су да највећа опасност пријети од плејмејкера Рониja
Роса.

  

- Знамо то, припремали смо се за Роса, али смо се више окренули нашој игри, него
њима. Побољшали смо одбрану, што радује, а у посљедње три утакмице примамо
мање поена него раније  - истакао је Николић.

  

Исти противници већ у суботу састаће се поново, и то у првенственом мечу, када ће
домаћин бити премијерлигаш БиХ из Тузле.
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- Нећемо ништа калкулисати. У Купу ћемо играти не штедећи се и не размишљајући
о томе шта ће бити у суботу. Мислим да евентуални кикс у првенству може да се
поправи, има времена и простора за то. Ово је Куп, нема поправног, идемо да
избацимо Слободу и пласирамо се на финални турнир  - оптимиста је Николић.

  

Владица Јовановић, првотимац Борац Нектара Бањалука, каже да ће публика моћи
погледати прави дерби.

  

- Добро се познајемо, већ смо их једном побиједили на почетку првенства. Мислим
да ће сада одлучивати одбрана, а њихово главно оружје биће офанзивни скок. Не
могу много овако да кажем, ми ћемо своје рећи на терену  - кратко је
прокоментарисао Јовановић.

  

(Фокус)
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